

普通車輛登記號碼網上拍賣

**ONLINE AUCTION OF
ORDINARY VEHICLE REGISTRATION MARKS**

開始日期及時間：2025年3月20日(星期四) 中午12時00分
*結束日期及時間：2025年3月24日(星期一) 中午12時00分

Start Date and Time: 20 March 2025 (Thu) 12:00 noon
*End Date and Time: 24 March 2025 (Mon) 12:00 noon

「拍牌易」網站的二維碼：
QR code of 'E-Auction' website:



下列80個號碼將公開拍賣：

80 marks will be put up for auction:

1. AA 685	21. DL 1105	41. KA 2718	61. PK 877
2. AB 9998	22. DN 729	42. KJ 229	62. PP 725
3. AC 236	23. DV 115	43. KL 8921	63. RF 928
4. AK 2868	24. EB 850	44. KS 7297	64. RH 8999
5. AK 6867	25. EE 709	45. KT 916	65. RJ 221
6. AU 1778	26. EL 1329	46. LP 160	66. SG 3398
7. AX 1314	27. EW 150	47. LP 180	67. SP 5368
8. BH 1227	28. EW 617	48. LP 867	68. SS 1238
9. BL 6821	29. FK 8011	49. LX 8525	69. TH 1975
10. CC 1317	30. GC 2333	50. MB 2022	70. TK 415
11. CD 3444	31. GZ 139	51. MC 914	71. TT 260
12. CF 9872	32. HH 1620	52. MC 9644	72. TY 9861
13. CJ 6222	33. HH 1994	53. MH 278	73. UA 8838
14. CK 1131	34. HM 8666	54. MT 1115	74. VT 1116
15. CL 512	35. HT 824	55. MW 527	75. WK 1618
16. CL 2707	36. HW 610	56. MX 8026	76. YE 113
17. CV 509	37. HY 526	57. NG 716	77. YJ 329
18. DC 1027	38. JF 955	58. NG 8068	78. YM 127
19. DD 530	39. JX 918	59. NP 1029	79. YS 705
20. DL 1003	40. JX 9110	60. NS 2024	80. ZD 2500

* 拍賣結束日期及時間或會因個別車輛登記號碼的延長時段而不同(如有)。如果在拍賣結束前的最後10分鐘內就某個車輛登記號碼仍有競投出價，則該車輛登記號碼的拍賣結束時間將自動再延長10分鐘，該車輛登記號碼的拍賣時間最多可延長24小時。

* Auction end date and time may be subject to the sliding end time of an individual vehicle registration mark, if any. If a bid is made in respect of a vehicle registration mark within the last 10 minutes before the end of the auction, the auction end time for that particular vehicle registration mark will be automatically extended by another 10 minutes, up to a maximum of 24 hours.

注意 Note:

- 有意參與競投的人士，必須預先以具有數碼簽署功能的「智方便+」，或以有效電子證書和電郵地址註冊成為「拍牌易」用戶。
Those who are interested to participate in the bidding must register for an E-Auction account in advance using 'iAM Smart+' account with digital signing function, or an email address and a valid digital certificate (Personal) issued by authorised certification authorities.
- 成功於「拍牌易」投得車輛登記號碼的人士，必須根據通知電郵內的指示於指定時間內登入「拍牌易」辦理登記買主手續，並以信用卡、「轉數快」或「繳費靈」繳付買價。
Successful bidders are required to follow the instructions in the email notification to login to E-Auction and complete the registration of purchaser procedures, and pay the auction price through online credit card, Faster Payment System ("FPS") or Payment by Phone Services ("PPS") within the prescribed timeframe.
- 有關發售條件和競投人士的須知事項，請瀏覽運輸署「拍牌易」網站 e-auction.td.gov.hk。
For the conditions of sale and points to be noted by bidders, please visit the Transport Department E-Auction website e-auction.td.gov.hk.